
 
IWEIN VAN AALST 

 

 

Verslag van de Ledenvergadering van Donderdag 27/10/2022. 
 

 

Aanwezig :    Michel de Gols, Maria De Proft, Willy De Smet en Rita, Johan Baten en Hilde, 

Dirk De Troch, Frans Jansegers en Annie, Freddy Maes en Martine, Eddy Merveillie, Nestor 

Roseleth, Ariël Van Den Bossche, Reddy Van Der Borght, Luc Van Der Straeten, Willy Van 

Der Voorde, Firmin Verbrugge en Nadine, Michel Verhelst, Julien Noynaert en Godelieve ( 

gasten Willy) 

 

Gastspreker :     Na onze gezellige aperitief heette onze protocolmeester Willy alle leden , 

hun partners en de gasten hartelijk welkom. 

 

Willy lichtte ook enkele belangrijke zaken omtrent MRIS toe: 

 

- De beslissing is genomen om over te schakelen naar een volledig nieuw 

informaticaplatform “ steeple” genaamd. In dit kader zal Michel Verhelst aan ieder 

lid zijn ledenfiche overmaken om eventueel aan te vullen en/of te corrigeren. Nadien 

kunnen deze fiches , die zich nog op de oude webstek bevinden , geïmplementeerd 

worden in het nieuwe informaticaplatform, dat nationaal zal beheerd worden door 

Nico Stassen. 

- Volgende ledenvergadering ( donderdag 24/11) zal de verkiezing van het nieuwe 

bestuur van onze Marnixring plaatsvinden. De uitslag van deze verkiezing  dient het 

huidige bestuur kenbaar te maken aan het hoofdbestuur , uiterlijk 15 december 2022. 

 

Nadien verwelkomde Willy onze gastspreker , Dhr. Karel Velle. 

Karel Velle is Doctor in de Geschiedenis en is Directeur-generaal van het Algemeen 

Rijksarchief en het Rijksarchief in de Provinciën. 

Zijn spreekbeurt ging dan ook over “ Archieven , de politiek en de burger” 

 

Voor aanvang van de maaltijd las Willy het menu voor: 

 

-voorgerecht ; carpaccio van zalm, sardines en mosterdsla. 

-hoofdgerecht: tonijnsteak op oosterse wijze met noedelsla. 

-dessert: chocolade moëlleux. 

 

Na het hoofdgerecht begon Karel zijn spreekbeurt. 

Hij is een zeer goede spreker en  kon iedereen boeien met de toelichtingen en commentaren 

die hij gaf bij zijn “power point presentatie.” 

 

Karel  bezorgde mij deze presentatie , die ik jullie  in een aparte bijlage bij dit verslag bezorg. 



Iedereen  kan zo  nog eens de vele diverse belangen  en het nut van “Archiveren”  voor  alle 

geledingen van onze maatschappij overlopen. 

 

Ik denk dat we ook dit keer van een geslaagde  voordracht mogen spreken. 

 

Voorzitter Nestor nam het dankwoord aan onze spreker voor zijn rekening. 

 

Ter informatie geven wij ook het vervolg van het Jaarprogramma 2022 mee: 

 

- Ledenvergadering donderdag 24/11 : verkiezing nieuw Ringbestuur + 

werkvergadering met alle leden. 

- Ledenvergadering  donderdag  22/12 :  kerstbijeenkomst met muzikale omkadering. 

 

 

Tot onze volgende bijeenkomst ! 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

 

Johan BATEN.    Nestor ROSELETH. 

Secretaris-verslaggever.   Voorzitter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


